



Let Sofitel Abu Dhabi Corniche be the canvas for your dream wedding, engagement or henna party.

The Crystal Ballroom unites timeless French elegance and romance with the heritage and luxury of the United Arab Emirates. A 780 meters space fitted with the latest technology and ample space for over 500 guests.

Let sparkling crystal chandeliers, professional service and fine cuisine from award winning Sofitel Chefs bring to your wonderful day and your guests an atmosphere of romance and 1001 nights.

Whether you are looking to host a wedding at your place, our Gourmet Catering service will transform your event into a gastronomic experience that will delight your guests.

دع سوفيتيل كورنيش أبوظبي أن يكون لوحتك لرسم حفلك المثالي، الخطوبة أو الحناء.

قاعة كريستال تمزج الأناقة الفرنسية الخالدة والرومانسية مع التراث والفخامة في دولة الإمارات العربية المتحدة. بمساحة 780 متراً مربعاً، تتسع القاعة لأكثر من 500 ضيف وهي مزودة بأحدث التقنيات.

دع ثريات الكريستال البراقة، الخدمة الدقيقة والطعام الشهي من طهارة سوفيتيل الحاصلين على الجوائز أن يكونوا مصد إلهام لك ولضيوفك، في جو مليء بالرومانسية كألف ليلة وليلة.



PLEASE, CONTACT YOUR MAGNIFIQUE WEDDINGS PLANNER TODAY:

E-MAIL: H7507-SB5@SOFITEL.COM, TEL: +971(0) 2 813 78 62/ 77 77



WWW.SOFITEL-ABU-DHABI-CORNICHE.COM

# MAGNIFIQUE

## Weddings



Inspired by your dream, our Wedding Planner creates and manages your most memorable event. From grand design to the smallest detail, every aspect is taken care of for you with expertise, dedication and passionate style.

منظمة الأعراس لدينا تصنع حفل فائق الجمال مستوحى من أحلامك. نهتم بأدق التفاصيل ونعمل عليها بتفاني وشغف.

Celebrate making most fabulous weddings in Abu Dhabi on the spaces allocated for occasions and enjoy our innovative concept Magnifique Meetings that is designed especially for you.

احتفل بإقامة أروع الأعراس في أبوظبي على المساحة المخصصة للمناسبات واستمتع بمفهومنا المبتكر Magnifique Weddings™ المصمم خصيصاً من أجلك.

SOFITEL  
HOTELS & RESORTS

أبوظبي كورنيش  
ABU DHABI CORNICHE

# Sofitel Abu Dhabi Corniche, turning Abu Dhabi weddings into Magnifique Weddings

سوفيتيل أبوظبي كورنيش، يجعل أعراس أبوظبي أعراساً عظيمة



## Magnifique Weddings

At Sofitel Abu Dhabi Corniche, we focus our attention on the smallest details of luxury and comfort to reach the highest level for you and your guests. Our team of dedicated experts in weddings will make your special day, unique.

**أعراس ملهمة**  
في سوفيتيل أبوظبي كورنيش، نحن نركز اهتمامنا على أصغر التفاصيل من الفخامة والراحة لنصل إلى أعلى مستوى لك ولضيوفك. لدينا فريق من الخبراء المتفانين في حفلات الزفاف ليجعلو حدثك خاص، فريد.

## Designed with big days in mind

The Crystal Ballroom features a private entrance, with a space of 780 meters and 6 meters high. An enchanting setting for any occasion, host up to 500 plus guests and let Swarovski chandeliers and open spaces set the stage for your perfect Kosha and table setting.

### تصميم للأيام الكبيرة

قاعة كريستال تتميز بمدخل خاص، مع مساحة بدون أعمدة تصميم للأيام الكبيرة، قاعة كريستال تتميز بمدخل خاص، مع مساحة بدون أعمدة تقدر ب ٧٨٠ متر وبارتفاع ٦ أمتار. جو ساحر في أي مناسبة، يمكنك استضافة ما يقارب ال ٥٠٠ ضيف، و دع ثريات سواروفسكي الجميلة والمساحات المفتوحة تضيئ لمسة جمال للكوشة أو الطاوات.



## Your Wedding Planner

For guests who desire assistance in arranging the perfect ceremony, our Magnifique Wedding Planner will advise you on the necessary for making your marriage an official success. Sofitel's Weddings Planner guides you in creating your ideal Abu Dhabi wedding to reflect your personal love story. Our team assists you in custom-designing your special day and then manages each detail with expert care and dedication.

### المنظمة المثالية

للعرسان الذين يرغبون المساعدة في ترتيب عرس بالغ حد الكمال، فإن منظمة أعراس فندق سوفيتل أبوظبي كورنيش بخبرتها ودقتها تقدم لكم التخطيطات والتوجيهات اللازمة لتجعل من يوم عرسكم الخيالي الذي يروي لمعازينكم قصة حبكم الخاصة. كل مختلف أقسام الفندق، تركز إهتمامها على أصغر التفاصيل لمنح لكم ليلة تلمح تحت ألوان فن ذوقكم وأضواء فخامة القاعة.

## Magnifique Weddings

With classic grandeur and contemporary style, Sofitel Abu Dhabi Corniche offers a striking setting for your own modern romance. Stylish décor, flawless service and exceptional contemporary French cuisine set the stage for weddings of distinction. While the luxury settings of our hotel will impress guests from the start, it is the impeccable service and dramatic furnishings within that will make your affair truly unforgettable. The most elegant French style rooms arrange in every detail by our dedicated team.

### أعراس عظيمة

مع العظمة الكلاسيكية والأناقة المعاصرة، سوفيتيل كورنيش أبوظبي يوفر أجواء لافتة للرومانسية الحديثة. بالديكور الأنيق، الخدمة التي تتميز بالكمال و الطبخ الفرنسي المعاصر الاستثنائي لنضفي طابعاً مميزاً لرفافك. في حين أن اعدادات فنادقنا الفاخرة تثير اعجاب الضيوف من البداية، فنحن نقدم خدمات كاملة و مفروشاتنا ذات الطابع الدرامي تجعل احتفالك لا ينسى. الغرف الأكثر أناقة على الطراز الفرنسي.